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Abstract (en)
[origin: WO9008223A1] Coated paper for labels, specially adapted to the conditions of utilization in breweries, is fabricated by applying to the verso
side of the fibrous medium a hydrophilic sauce having a fast reaction to water so as to accelerate the absorption of water. The strict control of the
moisture rate of the paper during the manufacturing process provides for a remarkable dimensional stability and an excellent inherent flatness in a
relatively large moisture range.

Abstract (fr)
Un papier couché pour étiquettes spécialement adapté aux condition d'utilisation dans les brasseries est fabriqué en appliquant sur la face verso
du support fibreux une sauce hydrophile ayant une réaction rapide à l'eau de manière à accélérer l'absorption d'eau. Le contrôle rigoureux du taux
d'humidité du papier au cours du processus de fabrication assure une stabilité dimensionnelle remarquable et un maintien de planéité excellent sur
une plage d'humidité relative étendue.
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